



會員優惠

申請成為社協會員，表示你對社會工作專業發展的支持，現在更可享有下列各種的會員優惠：

1. 每年獲贈《香港社會工作學報》
2. 定期收到社協的最新消息及《社協通訊》電子版
3. 以優惠價參加社協舉辦的活動包括研討會、國際會議、短期課程、考察團等
4. 以會員價購買社協出版的書籍
5. # 憑會員證可享「香港教育專業人員協會」(教協)的福利服務，包括：

商戶/機構	地址	服務範圍	查詢電話
香港教育專業人員協會 (教協)	九龍旺角彌敦道 618 號 好望角大廈 8 樓	詳情可參閱教協附件 《友會享用福利服務的條件及範圍》	2780-7337
	香港銅鑼灣 堅拿道西 15 號 永德大廈閣樓		2591-6068

請注意：根據教協的友會福利服務條款，只能為本會的「永久會員」及「基本會員」提供服務，其他類別恕不接受。

6. 憑會員證可享「翠明假期」的優惠，包括：

商戶/機構	地址	詳情	查詢電話
翠明假期	長沙灣總行 旺角分行 銅鑼灣分行	參加旅行團及訂購機票酒店套票，可享優惠	2572-0329 2781-1900 2541-8813

7. 憑會員證可享「香港護士協會」(護協)的福利服務，包括：

商戶/機構	地址	詳情	查詢電話
香港護士協會 (護協)	九龍佐敦白加士街 25-27 號慶雲商業大廈三樓	購買護膚禮品、電器、禮券等，可享優惠，詳情請向護協辦事處查詢。	2314-6900

8. 憑會員證專享「香港復康會適健中心」的優惠，包括：

商戶/機構	地址	優惠詳情	查詢電話
香港復康會適健中心	香港香港復康會適健中心 九龍藍田復康徑七號地下	1. 參加適健課程可享 9 折優惠 2. 物理治療服務 9 折優惠(水療服務除外)	2772-3366

9. 會員可憑會員證專享「恒健牙科服務有限公司」的優惠，包括：

商戶/機構	地址	優惠詳情	查詢電話
恒健牙科服務有限公司	/	以優惠價專享洗牙、補牙及其他口腔服務，詳情請致電本會查詢或到網址下載計劃詳情及申請表。 https://drive.google.com/drive/u/2/folders/1Tm7ZWpzmQUwm1gVe0qNpv2M8gLykDfv4	/

更新於 2020 年 6 月



HKSWA Membership Privilege

Thank you for your supports to Hong Kong Social Workers Association (HKSWA). Be a member of our Association, you can now enjoy special offer at the following exclusively designated merchants:

- to receive the annual publication of *The Hong Kong Journal of Social Work*;
- to receive periodically the update news and e-bulletins of HKSWA;
- to take courses, as well as study tours held by HKSWA at a discount rate;
- to entitle an exclusive purchase of articles and publications published by HKSWA;
- # HKSWA members are entitled to the privilege welfare services of Hong Kong Professional Teachers' Union (PTU) including:

merchant / institute	address	service details	hotline
Hong Kong Professional Teachers' Union (PTU)	8/F. Good Hope Bldg., 618 Nathan Road, Mong Kok, Kowloon	Please refer to PTU attachment for information: <i>Agency Members Benefit Terms & Conditions</i>	2780-7337
	M/F. Wing Tak Mansion, 15 Canal Road West, Causeway Bay, HK		2591-6068

ATTENTION: according to service terms and conditions of PTU, only Life Members and Full Members are entitled to the benefits.

- HKSWA members are entitled to specific privilege services offered by Charming Holidays including:

merchant / institute	address	details	hotline
Charming Holidays	Cheung Sha Wan Headquarters	Purchase of tours package, flights and hotels booking with special offers. For details, please contact the merchant direct.	2572-0329
	Mongkok Branch Office		2781-1900
	Causeway Bay Branch Office		2541-8813

- HKSWA members are entitled to the privilege services offered by Association of Hong Kong Nursing Staff (AHKNS) including:

merchant / institute	address	details	hotline
Association of Hong Kong Nursing Staff (AHKNS)	3/F Hing Wan Commercial Building, 25-27 Parkes Street, Jordan, Kowloon	Purchase of health care items, electric appliance, vouchers, etc on special offer. For details, please contact AHKNS direct.	2314-6900

- HKSWA members are entitled to a discount offered by The Centre on Health & Wellness including:

merchant / institute	address	details	hotline
The Hong Kong Society for Rehabilitation	The Centre on Health & Wellness G/F. 7 Rehab Path, Lam Tin, Kowloon	1. Health & Wellness courses at 10% discount 2. Physiotherapy service at 10% discount (hydrotherapy is not included)	2772-3366

- HKSWA members are entitled to the privilege dental care service of Health & Care Dental Clinic Ltd. including:

merchant / institute	address	details	hotline
Health & Care Dental Clinic	/	Tooth scaling, fillings and other oral care service at a discount. Please call HKSWA for details or download service plan and application form from the website below: https://drive.google.com/drive/u/2/folders/1Tm7ZWpzmQUwm1gVe0qNpv2M8gLykDfv4	/

Update as at June 2020